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Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw, 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer J. Dijk namens 
de SP-fractie gestelde schriftelijke vragen ex art.41 RvO over leefsituatie 
(internationale) studentenflats en omwonenden Kornoeljestraat en 
Planetenlaan. De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan. 

Hieronder gaan wij specifiek in op de gestelde vragen: 

/. Is hel college op de hoogte van hel bovengenoemde artikel uit de 
Universiteitskrant? 

Ja, wij hebben het artikel in de Universiteitskrant gelezen. 

2. Is het college op de hoogte van het achterstallig onderhoud waar sprake 
van is aan de SSH-flats in Selwerd aan de Kornoeljestraal en in 
Paddepoel aan de Planetenlaan? Zo ja, wat vindt het college hiervan? En 
wat wil zij hieraan doen? Zo niet, waarom niet? 

Van achterstallig onderhoud aan de Planetenlaan zijn wij niet op de hoogte. 
Navraag bij de SSH laat weten dat ook zij de problemen van achterstallig 
onderhoud niet herkennen. Het pand scoort in de klanttevredenheidscijfers 
van de SSH altijd de hoogste scores. De klanttevredenheidsenquête gaat in op 
veiligheid, het product en de service. Ook de afhandeling van de 
reparatieverzoeken loopt op dit pand goed. 
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Aan de Kornoeljestraat doet ook SSH het beheer en is Lefier eigenaar van het 
pand. Het pand aan de Kornoeljestraat is inderdaad oud, maar Lefier geeft aan 
dat de basis technisch op orde is. Bij de afdeling dagelijks onderhoud komen 
zowel vanuit bewoners van de flat als van SSH geen bijzondere meldingen 
binnen. Het aantal en type meldingen komt overeen met andere panden. 
Op dit moment staan er geen investeringen gepland, maar beraadt Lefier zich 
op de toekomst van het pand aan de Komoeljestraat. De planning is om hier 
eind dit jaar meer duidelijkheid over te hebben. 

In het regulier overleg met SSH, Lefier en Nijestee vragen we aandacht voor 
de situatie. Specifiek voor de Kornoeljestraat blijven we de komende tijd 
samen met Lefier monitoren of de meldingen bij dagelijks onderhoud niet 
meer dan gemiddeld zijn of dat er specifieke meldingen binnen komen. 

3. Is het college op de hoogte van problemen rondom (sociale) veiligheid in 
en rondom de flats? Met name in en rondom de flats aan de 
Kornoeljestraal en de Planetenlaan. Zo ja, heeft het college hier een 
verklaring voor en wil het college meewerken aan oplossingen? Zo niet, 
waarom niet? 

Wij zijn op de hoogte van het gevoel van onveiligheid in de flat aan de 
Kornoeljestraat. Hier heeft in februari een geweldsincident plaatsgevonden, 
waardoor bewoners zich onveilig voelden. SSH heeft na het incident 
verschillende investeringen en maatregelen gepleegd zoals beveiliging, 
plaatsing van camera's, het vervangen van sloten en geven van voorlichting. 
Wij vinden dat de SSH met deze maatregelen bijdraagt aan het gevoel van 
veiligheid in en rondom de flat aan de Kornoeljestraat. 

Evenals het achterstallig onderhoud zijn wij niet op de hoogte van problemen 
rondom de (sociale) veiligheid aan de Planetenlaan. Ook op veiligheid scoort 
de flat aan de Planetenlaan in de klanttevredenheidsenquête goed. 

Informatie van de politie en meldpunt Overlast geven aan dat het aantal 
incidenten in beide straten niet bovengemiddeld is en het aantal meldingen de 
afgelopen driejaren afneemt. 

4. Is hel college mei de SP-fraclie van mening dat veiligheid en criminaliteit 
een breder problemen in de wijken Selwerd en Paddepoel is en dat hierbij 
met de flats aan de Kornoeljestraat en Planetenlaan rekening gehouden 
moet worden? Zo ja, op welke manier gaat het college dit doen? Zo niet, 
waarom niet? 

Wij delen uw mening dat in Selwerd de relatief hoge score voor 
onveiligheidsgevoelens opvalt. Het veiligheidsgevoel blijft achter bij de 
daadwerkelijke incidenten. Aandachtspunten vanuit objectieve 
veiligheidsmetingen zijn mishandeling, jeugdoverlast, vernielingen en 
fietsdiefstal. Ook zien we kansen om de verkeersveiligheid in de wijk te 
verbeteren. 
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Zoals u weet hebben we het concept wijkvemieuwingsprogramma van 
Selwerd aan u gepresenteerd. Veiligheid heeft hierin een plek. De precieze 
maatregelen en wijze waarop we deze realiseren werken we op dit moment 
verder uit in de wijkvisie De resultaten hiervan worden in de herfst aan uw 
raad voorgelegd. 

Zoals aangegeven herkennen wij het signaal in Paddepoel niet. Er is voor ons 
nu dan ook geen aanleiding om hier specifieke aandacht voor te hebben. We 
monitoren de ontwikkelingen hier en als de cijfers dit uitwijzen kijken we of 
hier iets extra's moet gebeuren. 

Vervolg 
Wij zullen u zoals hierboven aangegeven na de zomer de wijkvisie voor 
Selwerd voorleggen met hierin onder andere de maatregelen op gebied van 
veiligheid. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris. 
Peter den Oudsten Peter Teesink 
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omwonenden Kornoeljestraat en Planetenlaan. 

Groningen 1 mei 2018 

Geacht college, 

In de UK (Universiteitskrant) van 13 maart 2018 was een uitgebreid artikel te lezen over de woon- en 
leefsituatie van de (internationale) studentenflat van de Stichting Studenten Huisvesting (SSH) aan de 
Komoeljestraat (https://www.ukrant.nl/magazine/afzien-in-de-komoel)estraat/). Hierin worden zaken als 
achterstallig onderhoud, slechte communicatie, (sociale) onveiligheid en criminaliteit beschreven. Bij een 
bezoek aan bewoners van de (internationale) studentenflat aan de Planetenlaan kreeg de SP vergelijkbare 
klachten en problemen van bewoners en omwonenden te horen. 
De SP vroeg eerder, op 9 september 2016 met Student en Stad en D66, in schriftelijke vragen aandacht voor 
en opheldering over de woon- en leefsituatie van internationale studenten. Daarnaast heeft de 
jongerenorganisatie van de SP, ROOD jong in de SP, vaker onderzoek gedaan naar het beheer en onderhoud 
door de SSH. Hierbij kwam geregeld naar voren dat de panden slecht onderhouden worden en de 
communicatie met de studenten slecht is. 

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de SP-fractie enkele vragen aan het college van B&W: 

1. Is het college op de hoogte van het bovengenoemde artikel uit de Universiteitskrant? 
2. Is het college op de hoogte van het achterstallig onderhoud waar sprake van is aan de SSH-flats in 

Selwerd aan de Komoeljestraat en in Paddepoel aan de Planetenlaan? Zo ja, wat vindt het college 
hiervan? En wat wil zij hieraan doen? Zo niet, waarom niet? 

3. Is het college op de hoogte van problemen rondom (sociale) veiligheid in en rondom de flats? Met name 
in en rondom de flats aan de Komoeljestraat en de Planetenlaan. Zo ja, heeft het college hier een 
verklaring voor en wil het college meewerken aan oplossingen? Zo niet, waarom niet? 

4. Is het college met de SP-fractie van mening dat veiligheid en criminaliteit een breder problemen in de 
wijken Selwerd en Paddepoel is en dat hierbij met de flats aan de Kornoeljestraat en Planetenlaan 
rekening gehouden moet worden? Zo ja, op welke manier gaat het college dit doen? Zo niet, waarom 
niet? 

Names de SP-fractie, 
Jimmy Dijk 


